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Revesz Attila (jobbra) reméli, Miriuta László érkezésével a sportigazgatói feladataira összpontosíthat fotó: török Attila

Révész Attila. -  Nem titok, Gheorg- 
he Grozavnak van kivásárlási ára, 
olyan bajnokságba ajánlottuk ki, 
mint a francia. Ha távozik is, a klub 
bevételre tesz szert, sőt már most 
tudjuk, kivel lehetne pótolni. Zölde- 
si Illés Zalaegerszegről, kölcsönből 
jött vissza, Baranyai Ádámot Csák- 
várról szerződtettük, de hamarosan 
Rubus Tamás is aláír, és Koszta 
Márk kölcsönvételére szintén jó 
esély mutatkozik. Nem titok, többre 
vágyunk a bennmaradásnál, az első 
hat között szeretnénk végezni."

Hogy így legyen, abban a korábbi 
vezetőedzőnek, Dajka Lászlónak is 

lehet szerepe, merthogy a klub alkal
mazásában marad: összekötő lesz az 

akadémia és az első csapat között. 
Ha szükséges, egyéni képzést tart, s 

ha kell, tanácsokkal látja el a fiata

lokat. A cél ugyanis az, hogy hosszú 
távon lehessen rájuk számítani. Ko
rábban már írtunk róla, hogy amikor 

még Dajka László ült a kispadon, Ré
vész Attila napi szinten folyt bele az 

edzésmunkába, a meccseken pedig a 
kispadon foglalt helyet. Aligha szük

séges hangsúlyozni, hogy ez nem volt 

egészséges helyzet, és a sportigaz

gató is elismerte: ez az állapot nem 
tartható fenn.

„A csapat felkészítése, a szak
mai munka irányítása a vezető
edzőnk, Miriuta László feladata, 
ebben a helyzetben a sportigaz
gatói feladataimra tudok ösz- 
szpontosítani, a mérkőzéseket 
a stadionunk páholyából nézem 
majd”-  zárta rövidre a kérdést Ré
vész Attila. Z. A.

(Jegyzet a 2. oldalon)

Azért ez a helyzet merőben más, 

mint a tavaly nyári volt. Eszten
deje a Kisvárda Master Good június 

3-án fejezte be az NB ll-es bajnok
ságot, és mert július 21-én már kez

dődött az NB l-es idény, Révész Attila 
sportigazgató meglehetősen nehéz 
helyzetbe került, hiszen alaposan 

bele kellett „nyúlnia" a keretbe. Mint 

tudjuk, a május 19-én befejeződő NB 
l-es évadban kiharcolta a bennma

radást a csapat, a labdarúgók pedig 
rendesen kipihenhették magukat, 

hiszen csak augusztus 3-án lesz az 
első bajnokijuk, emel

lett nem elhanyagolható 
szempont az sem, hogy 
csak néhány posztra 

szükséges igazolni.
„Össze sem lehet 

hasonlítani az előző 
nyarat a mostanival -  árulta el Ré
vész Attila. -  Tavaly már tavasszal 
megfeszültem, hogy erősítést je
lentő futballistákat hozzak a klub
hoz, ezúttal azonban csak néhány 
lyukas posztra kell igazolnunk -  így

összehasonlíthatatlanul több idő 
jut a klub körüli egyéb teendőimre, 
például az akadémiánkra. De telje
sen más a tárgyalási helyzetünk is. 
Tavaly sokkal többet kellett győz
ködni a játékosokat, hogy jöjjenek 
hozzánk, most viszont már hárman 
is jelentkeztek azok közül, akik egy 
éve nem bennünket választottak. Ez 
mutatja, hogy jól sikerült bajnoki év 
van mögöttünk, ráadásul a labda
rúgók azt hallják, Kisvárdán stabi
litás, nyugalom van, amit a vezetők 
ígérnek, azt teljesítik is.”

Június 24-én, hétfőn 
Kisvárdán is elkezdődik 
a felkészülés -  Miriuta 

László irányításával. Ré
vész Attila korábban azt 

nyilatkozta, az alapcsapat 
kilencvenöt százalékban 

együtt marad, de adva van a kérdés: 
mi történik, ha ajánlat érkezik a román 

válogatott Gheorghe Grozav iránt?
„Óriási csapással ért volna fel, ha 

kiesünk, a bennmaradás után azon
ban pénzt termelhetünk -  folytatta
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LABDARÚGÓVAL
bővülhet a klub 
játékoskerete

Jöhetnek az eevéb teendők
Jól tudja Révész Attila sportigazgató, 

hogy milyen érzés a Kisvárda kispadján ülni, 
az új idényben azonban A PÁHOLYBÓL 

NÉZI A MÉRKŐZÉSEKET.


